

גלויט E چالقيت E GALVIT E

מזון משלים המכיל ויטמין E וסלניום - תמיסה למי שתייה
Complementary food containing vitamin E and selenium - solution for drinking water
غذاء مكمل يحتوي على فيتامين E وسيلينيوم - محلول لمياه الشرب

الجرعة ودواعي الاستعمال:
الطيور: لمنع وعلاج متلازمة ضمور معدي، في حالات نقص فيتامين E (رخاوة دماغ غذائي، ضمور العضل، وذمة) ولتشجيع رد الفعل المناعي.
الجرعة الموصى بها: 2.0 مل للتر مياه شرب لمدة 24-48 ساعة ولاحقاً 1.0 مل للتر مياه شرب ل-3-5 أيام أخرى، أو حسب تعليمات الطبيب البيطري.
العجول والضأن: يوصى به كمكمل في فترة النمو والقطام.
الجرعة الموصى بها: 1.0 مل للتر طعام سائل، لمدة 3-5 أيام متواصلة أو حسب تعليمات الطبيب البيطري.
الخيالات: يوصى به كمكمل غذائي في فترة الجفاف.
الجرعة الموصى بها: 1.0 مل للتر ماء، 4 مرات بفارق 5 أيام عن كل مرة، خلال الشهر الذي يسبق الوضع المولود أو حسب تعليمات الطبيب البيطري.
الخنازير: يوصى به كمكمل غذائي قبل وضع المولود.
1.0 مل للتر ماء لمدة 5 أيام، 10-15 يوم قبل وضع المولود أو حسب تعليمات الطبيب البيطري.
التخزين: يحفظ في مكان بارد، جاف ومحمي من الضوء، بعيداً عن متناول الأطفال.
عبرة: 1 لتر.
منتج ومسوق حصري: بيوفاك م.ض، شارع هايلان 30، أور عكيفا، 3060000، إسرائيل، هاتف: 04-6266772

Composition per liter:		
Vitamin E	50,000	I.U
Sodium selenite	40	mg

Excipients: Sorbitol, Tween 80, Propylene glycol.

מינון והתוויות:
עופות: למניעה וטיפול בתסמונת ניוון מדבק, במקרי חוסר ויטמין E (ריכוך מח תזונתי, ניוון שרירים, בצקת) ולעידוד התגובה החיסונית. מינון מומלץ: 2.0 מ"ל לליטר מי שתייה למשך 24-48 שעות ובהמשך 1.0 מ"ל לליטר מי שתייה ל 3-5 ימים נוספים, או על פי הוראות רופא וטרינר.
עגלים וצאן: מומלץ כתוסף בתקופת גדילה וגמילה. מינון מומלץ: 1.0 מ"ל לליטר מים, למשך 3-5 ימים רצופים או על פי הוראות רופא וטרינר.
פרות חולבות: מומלץ כתוסף תזונתי בתקופת יובש. מינון מומלץ: 1.0 מ"ל לליטר מים, 4 פעמים בהפרשים של 5 ימים זה מזה, במהלך החודש שלפני ההמלטה או על פי הוראות רופא וטרינר.
חזירות: מומלץ כתוסף תזונתי לפני ההמלטה. מינון מומלץ: 1.0 מ"ל לליטר מים למשך 5 ימים, 10-15 ימים לפני ההמלטה או על פי הוראות רופא וטרינר.
אחסון: שמור במקום קריר, יבש ומוגן מאור, הרחק מהישג ידם של ילדים.
אריזה: 1 ליטר.
יצרן ומשווק בלעדי: ביוואק בע"מ, רחוב האילן 30, אור עקיבא, 3060000, ישראל, טל. 04-6266772

Dosage and indications:

Poultry: for the prevention and treatment of Runting Stunting Syndrome, in cases of vitamin E deficiency (Encephalomalacia, muscle atrophy, edema) and to stimulate the immune response.
Recommended dosage: 2.0 ml per liter of water, for 24-48 hours, and then 1.0 ml per liter of drinking water for 3-5 more days, or according to the instructions of a veterinarian.
Sheep and calves: recommended as a supplement during growth and weaning.
Recommended dosage: 1.0 ml per liter of water for 3-5 consecutive days or according to the instructions of a veterinarian.
Dairy cows: recommended as a nutritional supplement during the drying period.

Recommended dosage: 1 ml per liter of water, 4 times 5 days apart, during the month before calving or according to the instructions of a veterinarian.

Pigs: recommended as a nutritional supplement before farrowing.

Recommended dosage: 1 ml per liter of water for 5 days. 10-15 days before calving or according to the instructions of a veterinarian.

Storage: Store in a cool, dry place protected from light. Out of reach of children.

Packaging: 1L.

Exclusive manufacturer and distributor:

BIOVAC Ltd., 30 Ha'ilan St., Or-Akiva 3060000, Israel, Tel. 04-6266772.



לשימוש וטרינרי בלבד
For veterinary use only
لاستعمال البيطري فقط

לא למאכל אדם
Not for human consumption
ليس للاستهلاك البشري

תעודת היתר מס' 320 מאגף הפיקוח על מזון לבעלי חיים
Permit certificate No. 320 From the Animal Feed Inspection division.
رقم الترخيص 320 من قسم التفتيش على طعام الحيوانات

0500538-01

LOT:

EXP: